
Indriķa Zeberiņa Kuldīgas pamatskolas 

Skolas padomes sanāksmes protokols Nr.3   17.04.2024. 

Sanāksme notiek: Indriķa Zeberiņa Kuldīgas pamatskolā, 115.kabinetā. 

Sanāksme sākas: 18:00. 

Sanāksmi vada Linda Silvestrova, protokolē Linda Silvestrova. 

Sanāksmē piedalās: Santa Dubure, Guntra Buivida, Liene Jansone, Gatis Rautiņš, Zane Apine, Agnese 

Freiberga, Diāna Pantjušenkova , Inese Sausserde-Čīma, Baiba Mateviča, Miķelis Ezis, Sandra Poriņa, 

Igo Kūlainis, Daiga Sermole, Undīne Rautiņa. 

Darba kārtība: 

1. Vecāku uzdotie jautājumi: 

- Skolas telpu nosaukumi 

- Skolas vasaras nometne. 

2. Stāvlaukums. 

3. Citi jautājumi. 

Sanāksmes darba gaita: 

1. L.Silvestrova informē par vecāku uzdotajiem jautājumiem: 

- Skolas telpu nosaukumu izvietošana, norādot speciālistu kabineta nosaukumus, piemēram, 

“Psihologs”, “Logopēds”. Skolas direktore G.Buivida informē, ka saistībā ar to, ka Skolas telpu 

renovācija ir veikta ar Eiropas Savienības projekta līdzfinansējuma atbalstu, tad projekta ietvaros ir 

ierobežots norādīt Skolas telpu nosaukumus. Projekta nodošanas termiņš ir 2024.gada decembris un 

minētais ierobežojums darbojas 5 gadus pēc projekta nodošanas. 

- Skolas direktore G.Buivida informē, ka veiks sarunas ar Skolas pedagogiem par vasaras nometnes 

organizēšanu, noslēdzot arī 2023/2024.mācību gadu. Tomēr norāda, ka iepriekšējā mācību gada 

pieredze un pedagogu noslodze dēļ šajā gadā Skolas organizēta vasaras nometne varētu nenotikt. 

Administrācijas pārstāve S.Poriņa norāda, ka Kuldīgas novada pašvaldība arī šogad izsludinās 

pieteikšanos līdzfinansējuma saņemšanai vasaras nometnēs un vecākiem pieteikšanās nometnēm tiks 

izsludināta 17.05.2024. plkst.9:00. 

2. L.Silvestrova informē, ka ir saņemts protokols no Kuldīgas novada pašvaldības Transporta 

komisijas, kura ir lēmusi atbalstīt Skolas un Skolas padomes ieceri iezīmēt stāvlaukumu Skolas sporta 

laukumā 30 auto mašīnām. Kā arī lēmusi, ka nepieciešamos darbus un stāvlaukuma iezīmēšanu veiks 

pati Kuldīgas novada pašvaldība 

Papildus I.Kūlainis informē, ka Kuldīgas novada pašvaldības Transporta komisija mēģinās rast 

risinājumu Skolas rīta sastrēguma risināšanai, kā ieceri izsakot un atbalstot Skolas iepriekš minēto 

priekšlikumu veidot vienvirziena iebraukšanu skolas teritorijā no Jelgavas ielas puses un izbraukšanu 

no skolas teritorijas uz Vienības ielu. 



Saistībā ar Skolas sporta laukuma daļēju pārveidošanu par Skolas auto stāvlaukumu, L.Silvestrova lūdz 

sniegt skaidrojumu administrācijas pārstāvei S.Poriņai, par to kā minētās izmaiņas var ietekmēt Skolas 

akreditāciju turpmākajos gados. Skaidrojums, iespējas un risinājumi tiks sniegti nākamā sapulcē. 

3. Kuldīgas novada pašvaldības Transporta komisijas lēmumu atbalstot Skolas stāvlaukuma 

iezīmēšanu, papildus tika noteikts skolas direktorei G.Buividai kontrolēt sporta laukuma autostāvvietu 

ikdienas pielietojumu un noteikumu ievērošanu. Savukārt konstatējot pārkāpumus par to informēt 

Valsts policiju.  

L.Silvestrova aicina balsot Skolas padomi par priekšlikumu iesniegšanu Skolai, lai papildinātu Skolas 

iekšējo noteikumus par sporta laukuma stāvlaukuma izmantošanu, skolas iekšpagalma transportlīdzekļu 

pārvietošanās noteikumiem un ierobežojumiem, kas būtu saistoši kā Skolas darbiniekiem, tā arī Skolas 

skolēnu vecākiem. 

Balsojums: Par – 13 , Pret – 0, Atturas – 0,  

Balsojumā nedrīkst piedalīties – 2 (novēršot interešu konfliktu) 

 

Nolēma: 

1. Iesniegt Skolai priekšlikumus Skolas iekšējo noteikumu papildināšanai par sporta laukuma 

stāvlaukuma izmantošanu, skolas iekšpagalma transportlīdzekļu pārvietošanās noteikumiem un 

ierobežojumiem. 

 

Sanāksme beidzās: 19:30 

 

 

 

 

 


